
Referat styremøte 6.sept. 2021 

 

Til stede: Martine, Gro Lise, Dan Eirik, Vidar, Pål. Anne-Berit meldte frafall. 

 

SAK 1: 

Naboen Amundsen ønsker ikke at rideskolen skal gå over eiendommen deres med hest.  

 

Tiltak: 

Kommunen må komme og påvise hvor rideskolen (stallen/ klubben) kan sette opp gjerdet. 

Styret tar initiativ til å få påvist tomtegrense. Gjerdet blir satt opp mot nevntes eiendom, for 

å unngå misforståelser i framtida. 

 

Avslutningsvis ønsker vi å beklage på det sterkeste at rideskolen har brukt deres eiendom 

uten å innhente tillatelse på forhånd.  

Vi ønsker for framtiden en god dialog med alle grunneierne rundt oss.  

 

SAK 2: 

Gjenytelser på dugnadstimer (fri stallplass, gratis høy, huser Dankka) må opp som sak på 

neste styremøte. 

 

Eventuelt 

SAK 3: 

Onsdag: Dugnad – ta ned bokser i ridehuset. 

 

SAK 4: 

Orienteringssak: Polarkraft, nye strømavtaler. I boks fra i dag. Idrettsstrøm. 

 

Referent, Martine 


